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Jaarverslag 2024 

Inleiding.  

In 2024 hebben de nodige wijzigingen plaatsgevonden in het bestuur en binnen de 

werkgroepen. Hoewel hierdoor steeds meer werk op dezelfde schouders terecht komt 

hebben we in 2024 toch het nodigde kunnen doen. Hartelijk dank voor de inzet van 

werkgroepleden, clubbestuurders, activiteiten organisatoren, bestuursleden en alle andere 

vrijwilligers waardoor dit allemaal mogelijk is geweest.      

Bestuur. 

Tijdens de Algemene leden vergadering hebben we afscheid genomen van Gijs Egbers, Carla 

Grasdijk en Bianca Huizinga als bestuurslid. Tijdens deze vergadering is Rob Holling gekozen 

als nieuw bestuurslid. Dina Eisses was wegens privé redenen de eerste helft van het jaar niet 

actief, maar is gelukkig sinds september weer volop actief als bestuurslid.  

Helaas gaat Rob Holling in 2025 verhuizen uit De Kiel en is het bestuur dus naarstig op zoek 

naar versterking.  

Het bestuur is in 2024 9x bijeen geweest. De vergaderingen van het bestuur zijn in principe 

openbaar en de agenda’s en verslagen zijn gepubliceerd op de site de dekiel.info.    

Vertegenwoordiging naar buiten. 

Eén van de taken van de vereniging is het vertegenwoordigen van het dorp naar buiten toe. 

Correspondentie die is ontvangen van de gemeente en andere instanties die interessant is 

voor de bewoners van de Kiel is waar relevant gedeeld via de nieuwsbrief en vermeld in de 

verslagen van de bestuursvergaderingen.  

Daarnaast hebben bestuursleden, leden van werkgroepen en anderen namens de vereniging 

deelgenomen aan de volgende bijeenkomsten/overleggen.  

- Nieuwjaarsreceptie gemeeente coevorden 

- bijeenkomst introductie programaa buitengebied gemeente Coevorden 

- Bijeeenkomst toelichting mobiliteitsplan gemeente Coevorden 

- Voorlichtingsavond “Wonen op de Tip”gemeeente Coevorden 

- Bijeenkomsten platform Duurzaam coevorden  

- Bijeenkomsten BOKD 

- Meeting met vertegenwoordigers van BBC2014   

 

Activiteiten.  

Voor de activiteiten van de werkgroepen en clubjes verwijs ik graag naar het bijgevoegde 

verslag van het werkgroepen/club-overleg van 13 januari 2025 waarin elke club/werkgroep 

heeft verteld wat zij in 2024 hebben gedaan.  

De volgende activiteiten hebben plaats gevonden buiten de reguliere activiteiten van de 

clubs/werkgroepen.  

- Ondersteuning bezoek Fixbus. 

  Gedurende twee dagen was de gemeente Coevorden in ons dorp aanwezig met de Fixbus  
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  om kleine karweitjes  uit te voeren in en om het huis op het gebied an duurzaamheid en 

  isolatie.  Mede dankzij de inzet van de vrijwilligers was deze actie zeer succesvol. 

- De violenactie is ook vlot verlopen en heeft € ?? opgebracht t.b.v. het dorpshuis. 

- Op de hoek van Eserstraat/Rolderstraat is een nieuwe picknick bank geplaatst, waar  

  gedurende de zomer veel gebruik van gemaakt is.  

- 16 personen hebben deelgenomen aan het dorpsuitje op 22 juni, waarmee met open 

   auto’s een rondrit werd gemaakt door de bossen bij Exloo onder leiding van een gids van  

   ECO tours. De dag werd afgesloten met een gezellige picknick. 

- In het dorpshuis is een knutselmiddag georganiseerd, waaraan 7 kinderen deelnamen.  

- Aan het buurtvoetbaltoernooi in Schoonoord deed ook een team uit De Kiel mee. De 

  vereniging ondersteunde hen door het sponsoren van de shirtjes. Helaas hielp dit niet  

  om een goed resultaat te behalen, maar gezellig was het wel.  

- De rommelmarkt werd gehouden op 26 oktober en was als van ouds druk en gezellig.  

- Aan het eind van het jaar werd de toegang van het dorp verlicht door de kerstboom  

  en de rendieren, die dankzij de leden van de werkgroep onderhoud weer een plekje  

  hadden gevonden op het grasveld bij de picknickbank.   

Nogmaals hartelijk dank aan alle vrijwilligers, die deze activiteiten mogelijk hebben gemaakt.   

Wat ging er niet goed? 

Helaas ging niet alles door wat we gepland hadden.  Tijdens de ALV is gesproken over het 

maken van een info-boekje over ons dorp voor bv nieuwe bewoners van ons dorp. De 

nieuwe bewoners hebben we in 2024 wel zien komen, maar het info-boekje helaas nog niet. 

Hopelijk is er in 2025 iemand bereid om dit weer op te pakken en het bestuur tel helpen met 

het realiseren van het info-boekje.    

In 2024 heeft de werkgroep informatie in overleg met het bestuur besloten om de 

WhatsApp groep sociaal de kiel op te heffen. Helaas was niet iedereen bereid om de 

gedragsregels binnen de groep te respecteren, zodat de vereniging niet langer de 

verantwoordelijkheid over de WhatsApp groep wilde dragen.   
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 Verslag werkgroepenoverleg 13 januari 2025 

Aanvang: 20:00 uur      Plaats: Dorpshuis 

Aanwezig:  
Namens het bestuur vereniging Dorpsbelangen: 

Angelina van Ginneken (voorzitter), Rob Holling (secretaris-notulist), Dina Eisses. 

Vertegenwoordigers van de volgende werkgroepen/clubs:  

Nuver Fit, Schildersclub, Schietclub,  Kielse Wichter, Werkgroep Ziel van het Dorp, Werkgroep 

Activiteiten, werkgroep Duurzaam  en de Kiel bloeit, Werkgroep Informatie  

Dit verslag is grotendeels een weergave van de verslagen die door de werkgroepen/clubs zijn 

aangeleverd aangevuld met eventuele aanvullende opmerkingen, die tijdens de bijeenkomst zijn 

gemaakt. 

Werkgroep Ziel van het Dorp, verslag Gijs Egbers   

De werkgroep bestaat uit 2 personen, namelijk Ad van Ginneken en Gijs Egbers. Liesbeth Medenblik 

is verhuisd en dus geen lid meer van de werkgroep 

De werkgroep heeft zich vooral beziggehouden met de bestemming van de school, het dorpshuis en 

het dorpsplein. 

De school heeft dit jaar een tijdelijke nieuwe bestemming gekregen en de voormalige klaslokalen 

worden verhuurd. Zolang er geen definitieve nieuwe bestemming van het gebouw en omliggend 

terrein komt, houdt de werkgroep zich hier niet mee bezig. 

In de toekomst wordt er nog gekeken naar uitbreiding van het dorpshuis, bijvoorbeeld met het 

aanbouwen van een vergaderzaal achter het dorpshuis. 

De werkzaamheden van de werkgroep staan voorlopig dus nog op een laag pitje. 

 

sportclub NUVER-FIT,  verslag Wilma Hummel  

De sportlessen worden gegeven door Anita Westerhuis, zij geeft de lessen al vanaf september 2019. 

We hebben nu 5 sportieve dames die al jaren elke week komen sporten! 

Het is op woensdagochtend van 8.30u.  -  9.30u. Graag zouden we meer mensen uitnodigen om te 

komen sporten.  

Opmerking tijdens de vergadering misschien kijken op het mogelijk is te differentiëren in het aanbad, 

zodat mensen die wat lichtere oefeningen willen doen of juiste zwaardere ook aansluiting kunnen 

vinden.  

We krijgen ieder jaar subsidie van de gemeente Coevorden, zo houden we de contributie betaalbaar. 

Even in het archief gekeken de sportclub is opgericht in 1986. De lessen werden gegeven door 

Geertje Stavast, er waren toen 16 deelnemers. 

van 1990 - 1995 Tjits Hendriks 

daarna een korte periode van Frouktje en Marchien. 

1999 - 2019 Roelina De Vries 
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Schildersclub, verslag Wilma Hummel  

Het creatieve schilders clubje heeft op dit moment 5 deelnemers. 

We schilderen of tekenen, olieverf, aquarel, enz. Het is iedereen vrij om eigen creativiteit te 

ontplooien en soms gaan we ideeën samen uit werken. 

Alle materialen, benodigdheden worden persoonlijk aangeschaft. 

Onze creativiteit hangt in het dorpshuis. 

een onverwachte uitnodiging om bij de huisarts wachtruimte te exposeren was ook erg leuk. 

Schietclub, verslag Henk Hummel  

Dit jaar bestaat onze schietclub 40 jaar. 

Opmerking tijdens de vergadering: Gedacht wordt nog om iets extra’s te gaan doen dit seizoen i.v.m. 

met het 40-jarig jubileum.  

Wat eerst begon als een clubje in de voormalige school is voortgezet in het dorpshuis. 

We hebben momenteel 15 leden, ons seizoen begint de 1e dinsdag van oktober en eindigt de laatste 

dinsdag van april. 

Wij beginnen om 20.00u. met koffie en na het schieten kan er iets anders worden gedronken. 

Het seizoen sluiten we af met een gezellige avond. Opmerking tijdens de vergadering: Gedacht wordt 

nog om iets extra’s te gaan doen dit seizoen i.v.m. met het 40-jarig jubileum.  

 

Werkgroep Activiteiten, verslag Angelina van Ginneken  

De Werkgroep Activiteiten bestond dit jaar uit de volgende personen: Marlien Vedelaar, Bianca 

Huizinga, Hennie Schans en Angelina van Ginneken. 

Het afgelopen jaar heeft de werkgroep één activiteit georganiseerd: Het Dorpsuitje 

Op zaterdag 22 juni zijn we met 16 personen met ECO-tours in Exloo op excursie geweest. Met 

elektrische 4x4 wagentjes zijn we over de Hondsrug getrokken waarbij een gids ons allerlei 

wetenswaardigheden over de omgeving vertelde. 

Het was heel gezellig en na afloop hebben we met ons allen nog gepicknickt voor we weer naar huis 

gingen. 

Het verslag hiervan is op de dorpswebsite te vinden. 

We hebben als werkgroep wel gemerkt dat het heel lastig is om activiteiten te bedenken waar 

meerdere mensen aan willen deelnemen. 

Opmerking tijdens de vergadering: In feite heeft de werkgroep maar één actief lid, Angelina. 

Voor het organiseren van activiteiten in 2025 is dus weinig capaciteit. Als er andere mensen 

zijn die leuke activiteiten willen organiseren dan kunnen ze zich natuurlijk altijd melden bij 

het bestuur. Geopperd wordt het idee van een bierproeverij.  

Na het succes van de filmavond is het ook mogelijk om een andere film over de natuur in 

Drenthe naar het dorpshuis te halen. Omdat hier wel een fors prijskaartje aanhangt moet wel 

geïnventariseerd worden of hier voldoende belangstelling voor is.      
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Werkgroep Duurzaam De Kiel, verslag Martin Doesburg  

In 2024 heeft de Werkgroep duurzaam De Kiel de volgende activiteiten ontplooid: 

 WUP (Wijk Uitvoeringsplan) 

28 februari is het WUP overhandigt aan de wethouder van de gemeente Coevorden. 

De werkgroep is heel trots op het resultaat: een beknopt, prettig leesbaar plan met alle relevante 

data in de bijlagen. Wij zijn het eerste dorp in de gemeente die een WUP heeft afgerond. 

De huidige status is dat de gemeente nog niets met het WUP heeft gedaan. Ze is druk geweest met 

de provincie Drenthe om een format van het WUP te maken. Die is eind 2024 overhandigd aan de 

werkgroep. Het is de bedoeling dat de werkgroep haar WUP in het nieuwe format gaat plaatsen. Dit 

kost helaas niet alleen veel tijd, we moeten ook erg ons best gaan doen dat dit niet ten koste gaat 

van de leesbaarheid van het oorspronkelijke plan; het aangeboden format is namelijk geen garantie 

voor de leesbaarheid. We vragen het bestuur de gemeente te wijzen op deze formele en 

bureaucratische werkwijze, die ons inziens bovendien niet bijdraagt aan een beter plan. 

 Fixteam 

8 en 9 april heeft het Fixteam Drenthe ons dorp bezocht. Met hulp van Gijs Egberts en 

Leo Jansen Ketelaar is bij dorpsgenoten geholpen met allerhande kleine 

duurzaamheidsklussen, zoals het aanbrengen van tochtstrippen of radiatorfolie. Onze 

energiecoaches Ton Schamper en Saskia Minderman waren betrokken voor het 

beantwoorden van vragen en adviezen 

 De Kiel Bloeit  

o Deze sub werkgroep bestaat uit Saskia Minderman en Mariska Kuyper. 

Die hier erg enthousiast mee bezig zijn  

o Op 12 april was er een eerste inventariserende bijeenkomst over De Kiel 

Bloeit. 

o Overigens is dit project ook door de gemeente Coevorden prominent 

genoemd als voorbeeld duurzaamheidsinitiatief 

o 2 november zijn er door een enthousiaste werkgroep bloembollen aan het 

begin van de Borgerweg geplant en zijn zadenmengsels voor de bermen 

wordt uitgedeeld. Voorwaar een mooie bijdrage aan het verbeteren van de 

biodiversiteit! 

o Het verslag van de werkgroep is te vinden op Werkgroep Duurzaamheid – De 

Kiel 

 Bezoek BBC2014 aan De Kiel 

o Op 17 april bezocht BBC2014 De Kiel. Jaap Ruiter en Martin Doeswijk hebben hier de 

activiteiten van de Energiecoöperatie 7 marken energie en de Werkgroep Duurzaam 

De Kiel toegelicht 

https://www.dekiel.info/werkgroepen/werkgroep-duurzaamheid/
https://www.dekiel.info/werkgroepen/werkgroep-duurzaamheid/
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 Vertoning film Onder het Maaiveld 

o 5 oktober is in een vol dorpshuis de film Onder het Maaiveld vertoond, waarin de 

ongeziene wereld onder onze voeten zichtbaar is gemaakt. Het voorafje bestond uit 

een korte presentatie over het belang van vitale bodems door Martin Doeswijk en 

een heerlijke door het bestuur gefaciliteerde maaltijd met heerlijke soep gemaakt 

door Carla Grasdijk-Mulder 

 Energiecoaches 

o Na een goede start in voorgaande jaren merken we dat er weinig animo is vanuit het 

dorp met vragen aan de energiecoaches, inclusief opnames met de warmtecamera. 

De warmtecamera is overigens door een ieder te reserveren. Met behulp van een 

beknopte handleiding kan iedereen een eigen opname maken. Ton Schamper en 

Saskia Minderman helpen met de interpretatie ervan 

 Energiecoöperatie 7 marken Energie 

o De energiecoöperatie is geen onderdeel van de Werkgroep Duurzaam De Kiel, maar 

de werkgroep is wel een betrokken partner. Informatie over de energiecoöperatie is 

te vinden via ZevenMarkenEnergie 

 Platform Duurzaam Coevorden 

o Vanuit De Kiel zijn wij actief deelnemer in dit platform. Jaap Ruiter is voorzitter. 

Martin neemt ook deel aan de tweemaandelijkse vergaderingen (als zijn werk het 

toelaat). 2 april heeft Martin een presentatie over Vitale bodem gegeven aan dit 

platform. 

o In 2025 is Martin verhinderd op de vergaderdagen. Per keer zal gekeken worden of 

er iemand uit de werkgroep aansluit 

 Werkgroep opslag energie 

o De opslag van energie is een belangrijk toekomstig onderwerp in de gehele 

energietransitie. We hebben een werkgroep bestaande uit Arie de Groot, Saskia 

Minderman en Ton Schamper. De werkgroep volgt de ontwikkelingen op de voet en 

op het moment dat zich bruikbare en betaalbare mogelijkheden aandienen, zal de 

werkgroep dit oppakken. Dit onderwerp heeft een directe relatie met het WUP en 

uiteraard ook de energiecoöperatie 

 Kwaliteitsimpuls De Tip. 

o In het transitieproces van recreëren naar wonen, als onderdeel van Vitale 

Vakantieparken Coevorden, wordt een kwaliteitsimpuls uitgewerkt. Deze bestaat uit 

het vergroenen van het park. Dit initiatief is gestart in 2024 en zal in 2025 verder 

worden uitgewerkt. Arie de Groot pakt dit op 

 Rommelmarkt 

Deze mooie activiteit is weliswaar niet georganiseerd door de werkgroep, maar is omdat het een zeer 

duurzaam karakter heeft wel vermeldenswaardig voor dit verslag 

 Hoe werken we samen: 

https://www.zevenmarkenenergie.nl/
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 De werkgroep komt regelmatig samen om alle ontwikkelingen op het gebied van 

duurzaamheid te bespreken. 

 Het is niet alleen serieus, maar ook gezellig! We vergaderen altijd bij iemand thuis, gaan eens 

per jaar samen uit eten en eind van de zomer was er een leuke duurzaamheidsborrel 

  

Communicatie: 

Onze activiteiten worden vermeld in de twee wekelijkse Nieuwsbrief en op de website De Kiel – 

Drenthe 

 Voor 2025 verwachten we in ieder geval de volgende activiteiten: 

 WUP definitief maken aan de hand van aangeleverd format door de gemeente Coevorden 

(1e kwartaal) 

 Vervolg De Kiel Bloeit 

 Deelname Platform Duurzaam Coevorden 

 Kwaliteitsimpuls De Tip 

 Budget 2025: Voorstel volgt. 

Werkgroep informatie, verslag Ad van Ginneken 

Werkgroep leden: Judith, Désirée, Ad 

Belangrijkste activiteiten: 

- WhatsApp groepen 

De WhatsApp Groep De Kiel Sociaal was ooit ingesteld om relevante weetje over De 

Kiel e/o, hulp gevraagd of overcompleet te delen. Het aantal gebruikers was 

aanzienlijk. De spelregels werden over de jaren heen meermaals gedeeld. Politiek of 

niet ter zaken doende berichten en commentaren hier weer op waren hier geen 

onderdeel van. Enkele personen werden in de loop van de tijd individueel 

aangesproken over zaken die hier duidelijk niet aan voldeden en meestal loste zich 

dit dan op de achtergrond op. Telkens vaker werd er echter door voor- en 

tegenstanders verzocht niet zo moeilijk te doen wat betreft de spelregels of juist 

(openbaar) om in te grijpen. Vanwege de inhoud begonnen telkens meer deelnemers 

af te haken en was er weinig trek bij de Werkgroep om als politie agent op te treden. 

Ergens in mei werden er weer zaken gepost die niet ter zake deden. Op zich niet eens 

dramatisch maar een goed moment om de regels nogmaals te delen. De negatieve 

reacties hierop van enkele deelnemers waren buiten alle proporties van goed 

fatsoen, respect en kennelijk onbegrip dat deze groep onder de verantwoording van 

de vereniging werd beheerd. De vereniging heeft een duidelijke verantwoordelijkheid 

hierin en was tevens ook aansprakelijk is voor het gebruik. De situatie was niet te 

handhaven en heeft ertoe geleid dat de App groep is beëindigd. De gegevens zijn 

verwijderd en niet gedeeld. Na de opheffing gestarte initiatieven op dit vlak hebben 

niets met de vereniging te maken. 

https://www.dekiel.info/
https://www.dekiel.info/
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WhatsApp groep De Kiel Alert bestaat nog wel maar kent (gelukkig) weinig berichten 

en er is maar de vraag of het bestaan hiervan voldoende bekend is bij de deelnemers. 

 

Er zijn geen plannen om een nieuw initiatief via WhatsApp te starten omdat hier 

zowel qua beheer als qua voorzieningen kennelijk geen bruikbare oplossingen voor 

zijn. Er zijn ook geen kosten.  

 

CREA club, verslag Angelina van Ginneken 
Op woensdag 22 mei 2024 hebben de nog 4 overgebleven dames van de Handwerkclub een 
kleine excursie gemaakt naar het Rensenpark. 
Tijdens de lunch hebben we het o.a. gehad over hoe nu verder met de handwerkclub. De 
kans dat er nieuwe handwerklustigen bij komen lijkt erg klein dus hebben we gekeken: Wat 
dan?? 
Na wat gebrainstorm zijn we tot het volgende gekomen: 
 
We willen meer creativiteit binnen de club. Dit kan doordat ieder van ons wel een soort 
specialiteit heeft. Concreet betekent dat dat we het nieuwe seizoen willen beginnen met het 
maken van een linosnede. Als die klaar is kunnen we kijken of het mogelijk is om deze in de 
drukkerij van het Ellert en Brammert museum te laten drukken.  
Andere mogelijkheden zijn: 
Iets macrameeën 
Vilten 
Iets van vilt maken 
Kantklossen 
Een houten dienblad (of iets anders van hout) versieren d.m.v. stiften (lettertekenen) of 
inbranden (met b.v. een soldeerbout o.i.d.) 
Naast deze workshops blijven we tussendoor ook gewoon bezig met onze zelfgekozen 
handwerkjes. Voor de workshops wordt een vergoeding voor de materiaalkosten gevraagd. 
 
Iedereen die met ons mee wil doen is van harte uitgenodigd. En als je zelf een specialiteit 
hebt om een workshop met ons te doen dan ben je ook van harte uitgenodigd. Niet alle crea 
activiteiten zullen in één avond klaar zijn, ze zijn projectmatig. Meer informatie is te krijgen 
bij Hennie Schans, tel: 0591382310. Het nieuwe seizoen van de creaclub begon op maandag 
30 september van 19.30 uur tot 21.30 uur, elke even week. Dus om de week. 
 
Verder hadden we het idee om de naam Handwerkclub te veranderen in Creaclub de Vrolijke 
Vingertjes. 
 
We hopen dat er veel creatievelingen zich bij de club willen aansluiten. 
 
 

KIELSE Wichter, geen verslag van ontvangen.  

Bestaat momenteel uit 14 leden. Binnen de club is het onduidelijk of de Kielse wichter nu 
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een clubje is of een werkgroep.  In het verleden werd hier niet altijd eenduidig over 

gecommuniceerd.  

Volgens de vergadering is de Kielse Wichter een clubje, wat geheel zelfstandig opereert  

zonder inbreng van het bestuur van de vereniging Dorpsbelangen. Dit betekent ook dat de 

activiteiten in principe door de Kielse Wichter zelf bekostigd moeten worden bv uit 

contributies of bijdragen leden.  

Voor bijzondere activiteiten, zoals bv jubilea of externe workshops  kan altijd een verzoek 

voor financiële ondersteuning aan de vereniging dorpsbelangen worden gedaan. Verzoeken 

worden bij voorkeur ingediend voor de ALV van 17 maart 2025, zodat de ALV een besluit kan 

nemen over dit bezoek. Verzoeken die na de ALV worden ingediend worden beoordeeld 

door het bestuur van de vereniging Dorpsbelangen.  

 

Werkgroep onderhoud, geen verslag van ontvangen.    
De leden zijn op afroep beschikbaar voor het verlenen van hand en spandiensten. 

In 2024 is o.a. geholpen bij het vervangen van de putten op de parkeerplaats bij het dorpshuis en 

natuurlijk het plaatsen van de kerstboom ,   


